
Відгук на ОП Магістр Качак Х. І.  

Освітня програма, за якою ми маємо змогу працювати, навчаючись на 

магістратурі, є для мене оптимальною. Завдяки вибірковим дисциплінам ми мали 

змогу самі скласти список предметів, які були для нас цікавими. Вибір цей ми 

робили на 4 курсі, що, хоч і є виправданим у зв’язку з потребою розподілу 

навантаження викладачів, проте не зовсім логічним, адже не всі студенти 

бакалаврату планували навчатися на магістратурі, тому у такому випадку слід 

покладатися тільки на взаєморозуміння і узгодженість всередині самої академічної 

групи. На щастя, ми отримали ті предмети, які нам справді подобалися.  

Позитивним вважаю і збільшення кількості предметів перекладацької 

спрямованості ( по 2 кожного семестру ). Розумію певні обмеження в кількості 

годин, але, на мою думку, було б добре мати принаймні 2 пари на тиждень з 

основної та другої іноземної мов (зараз 1,5).  

Стосовно практики, то особисто для мене розподіл кількості тижнів (6-2) є 

прийнятним, проте розумію, що не всі студенти планують пов’язувати своє життя 

з викладацькою діяльністю, тому я б схилялася до розподілу (5-3). На педагогічну 

практику, здається, не варто виділяти менше , ніж 5 тижнів, адже окрім 

викладання мови, повинна бути і практика викладання літератури, від якої, на мою 

думку, не можна відмовитися, знову ж таки через орієнтацію не на конкретного 

студента, а на всіх випускників.  

Мені здається виправданим, якби студенти могли проходити виробничу практику 

не тільки у перекладацькому бюро, а й на фірмах та інших підприємствах, де 

потрібним є знання мови.  

 

 

 




